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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen szabályozás vonatkozik, az erdőgazdaságokra 
a túlzott mértékű fakitermelés elkerülése céljából? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Bükk-fennsík peremén lévő Tar-kő szomszédságában egy védett, nemzeti parki területen álló, 180
éves bükkösben végzett egyhektáros fakitermelést az Egererdő Zrt. állami erdőgazdaság. A terület 
természetvédelmi szempontból különösen értékes, az európai Natura 2000 hálózat részeként is 
nyilvántartott erdő számtalan ritka madár- és növényfaj példányainak adott otthont. A kitermelt 
mintegy 600 m3 faanyag – részben éppen a fák igen magas kora miatt – nagyrészt csak alacsony 
piaci értékű tűzifának vagy rostfának volt alkalmas.

1.Hogyan biztosítja a kormány Magyarországon a természeti és turisztikai szempontból 
legértékesebb erdők megőrzését a nemzeti parkokban, a védett területeken?

2.Milyen szabályozás vonatkozik, az erdőgazdaságokra a túlzott mértékű fakitermelés elkerülése 
céljából?

3.Támogatja –e a kormány a védett területek kezelési terveinek kidolgozását, és mikorra tervezik 
rendezni a nemzeti parki övezeti rendszer kialakítását?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2019. május 06.
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